REASONS FOR CHOOSING MAGNETPAINT:

選擇磁石漆的原因:

A safe, environmentally friendly product that meets international environmental standards and EU directives.
安全、環保的油漆,符合國際歐盟環境標準

A water-borne latex paint; no unpleasant odours and easy to apply. 水性漆;環保淨味易於使用

Achieves the standard (BS EN 71-3: 1995) for a child-friendly paint. 符合歐洲標準 (BS EN 71-3: 1995) 適合兒童使用

May hold up to 20 sheets of paper with one magnet (29 mm neodymium).

一塊磁鐵(29毫米釹) 最多可以承受20張紙重量

Can make every surface 'magnetic'. Can also be used on plastic and wood.

可用於塑料和木材之上

Can be painted over with any paint or colour.
可用任何顏料或 顏色覆蓋





MAGNETPAINT

MAGNET PAINT FROM MAGPAINT:
PAINT WITH THE POWER OF ATTRACTION!









APPLICATION

Stir the Magnet Paint thoroughly. Use at room temperature. Apply the paint with a short nap roller. A smoother surface will improve the magnetic effect.

Apply two or three coats

(0.5 litres of paintper m2).
Let the magnetic
paint dry for at least four hours before
applying the next coat. Magnet Paint
needs to dry for 24 hours. You can then
cover over the magnetic paint with any
colour or any type of paint or smooth
wallpaper.

使用方法

把MagnetPaint徹底攪拌。在室 溫下,用短絨輥塗抹塗料。在更 光滑的表面下MagnetPaint會有 更好的效果。

塗抹兩或三層(每平方米0.5升油漆)。在每塗上新一層的塗層之前,給MagnetPaint最少四個小時乾透。MagnetPaint需要乾透24小時,然後您才可以使用任何顏色或類型的油漆或光滑的牆紙覆蓋MagnetPaint。





MagPaint Europe BV, the Netherlands www.magpaint.com.hk

WE ARE AUTHORIZED HONG KONG AND CHINA DISTRIBUTOR OF MAGPAINT

> Company Name: Zilver Limited Tel: (852) 2142 1137 China Tel (86) 15017950501 Whatsapp: (852) 6472 4396 Wechat: magpainthk Email: magpainthk@gmail.com

MAGNET PAINT

CHANGE YOUR WALLS INTO MAGIC WALLS WITH "MAGNETISM"





磁石漆專家 荷蘭製造、歐盟認證 水性油漆安全可靠

MAGNETPAINT, INNOVATIVE AND SIMPLE!

創新而簡單

MAGNETPAINT is the ultimate innovation for every interior. Be surprised by the many possibilities of MAGNETPAINT 每個室內裝飾的終極創意對磁石漆產生的可能性感到警訊

From a scheduling board, bulletin board or board game. No need for drawing pins and adhesive tape! The applications for MAGNETPAINT are endless!

由排序板,公告板或 者是棋盤上的遊戲。 不再需要針,膠水或 膠紙等工具!磁石漆 的應用是無窮無盡!

You don't have a wall available? Then why not just use cupboards or doors! With MAGNETPAINT there are so many possibilities.

沒有可用的牆嗎?那 麼即改用櫃門或房門 ! 磁石漆幫到你有多 個可能性。

TIP 小貼士:

Neodymium magnets from MagPaint offer even more holding power. You can also use a neodymium magnetic sheet. 欽磁鐵提供更大的磁力。您也可以使用釹磁性的磁片。





MAGNETPAINT

MAGNET PAINT FROM MAGPAINT: PAINT WITH THE POWER OF ATTRACTION!

Explore the endless possibilities of **MAGNETPAINT** for home, work, shops or at school. Make use of surfaces you do not currently use in a totally new way; everyone can be creative with **MAGNETPAINT!**

為家中,工作間,店舖或學校提供出無限發揮的可能性。一幅塗上磁石漆的平面可以讓您以全新方式使用,發揮創意!

ROUND THE HOME (家中)

From a stylish play-wall to a handy scheduling board for the whole family: use **MAGNETPAINT** throughout the home for posters and shopping lists. Hang up theatre tickets, drawings and photographs. Make pictures on the walls with magnetic crafts such as trees, cartoons, castles or animals. Anything goes!

由家庭的告示板到時尚的遊戲牆,磁石漆可為家中提供的一 道牆作海報和購物清單牆。可以掛上戲院門票,孩子的繪畫 作品和家庭照片。亦可以用一些趣味磁鐵,如樹木,卡通人 物或動物等磁性工藝在牆壁上拍照。什麽都可以!

IN THE WORK PLACE (工作間)

Do you have a presentation to make? Do you understand your projects? Put your schedule on the wall! With MAGNETPAINT from MagPaint, it is a breeze. Show or organize your work on the wall and make information accessible to everyone. You can even hang 3D objects on the wall.

有演講要交稿?想了解你的工作進度?使用Magpaint的磁石漆可以把你的工程流程,工作安排全貼在牆上!這是一件輕而易舉的事。在牆上展示或整理您的工作,並讓每個人都可以了解信息。您甚至可以將30圖像掛在牆上。

FOR SCHOOLS (學校內)

Hooray! Hazardous drawing pins and sticky tape can finally be disposed of. All those tasks, drawings, paintings, sketches and pictograms and schedules can now be hung directly on the wall with magnets.

How convenient! Every piece of wall can be utilised. That's great, because what could more fun than a wall full of do it yourself arts and crafts?

壁報板用的記事釘和膠紙都可以改為放棄。所有告示,圖片,繪畫作品,素描作品,象形圖和校內時間表等,現在都可以用磁鐵直接掛在牆上。多方便啊!每一塊牆都可以用來裝飾。那太好了,因為有什麼比自己做藝術和手工藝的牆更有趣呢!













MAGNETPAINT from MagPaint is available in tins of 1.0 L, 2.5 L and 5.0 L.

款式:1.0公升/ 2.5公升/5.0公升裝